
Protokół z konsultacji projektu uchwały w sprawie:
,,Rocznego Programu Wspólpracy Gminy czermil z org^n|zacjami pozarządowymi

oraz innymi podmiotami w zakresie realizacji zadań pożytku publicznego na rok 2015''

Konsultacje pŹeprowadzono na podstawie Uchwały NR v/l8/201 lRady Gminy
w czerminie z dnia 23 lutego 2011 r. w sprawie szczegółowego sposobu konsultowania
z radarni poż}.tku publicznego lub olganizacjami pozarządowymi i podmiotami
wymienionymi w art' 3 ust' 3 ustawy o działalności poźT4ku publicznego i o wolontariacie,
Fojektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących działalności tych
orgarfzacj i.

Przedmiot konsultacji i jego forma okeślone zostały w załządzerliu Wójta Gminy
ff 67/2074 z dnia \'7 paźdz|efiika 20l4l '

Konsultacji podlegał projekt uchwały w sprawie: ,,Rocznego Programu współpracy
Gminy Czermin z orgalizacjałnipozatządowymi oraz inn;.rrri podmiotarni w zaklesie
ręalizacji zadań poŻytku publicznego na rok 20 1 5. ''

Celem konsultacji było wyrażenie uwag i opinii przez organizacje pozŹtrządowe
w sprarłie będacej przedmiolem konsultacji'

o spotkaniu konsultacyjnym zgodnie z UchwĄ organizacje zostały poinformowane
za pomocą pisemnych zaproszeń'

W spotkaniu wzięło udział 6 osób:
!) Czaja JózeL lKS..VTCToRIA" w Czerminje
2) Leś Stanisław, Przewodniczący Rady Gminy w Czerminie
3) Adamczyk RysŻard, osP otałęż
4) S1pek Sławomir, Stowarzyszenie Kultuy Fizycznej ',GALAXIA'' Czermin
5) sz}mczuch Elżbieta; UG CŻermil
6) Malikowska Beata, UG Czermin

Podczas spotkada przędstawicięlę organizacji wyrazili wolę wspóĘracy w obszarach
dotycŻących zadań własnych Gminy.

Przedstawiciel LKS 'Victoria'' w Czerminie Pan !ózef Czaja wykazał duże rozeznanie
istniejących problemów w działalności lokalnych klubów spońowych. Zgłosił również
uwagę, iż środki przeznaczone na rcalizację projektu mocno uszt)'\łniają potencjalne
możliwościjego wykonania w związku z czym powirrny być znacznie większe'
a dyspropoĄ e w ich podziale powinny wynikać z uzyskanych wyników oraz zakresu
działania.

w odpowiedzi na te postlrlaty PŹewodniczący Rady Gminy Parr Stanisław Leś
wskazał, iz j edyną moŹliwością zwiększenia środków na realizacj ę proj ektu jest wzl ost
podatków, który może stanowić nadmiemy ciężar dia mieszkańców gminy'
Pan Pvewodniczący podkeślił również rolę, j aką odgrywaj ą organizacj e pozarządowe j ako
element spajający i aktywizujący społeczrrośó lokalną, docenił czas olaz zaangdŻowan]e
poświęcone działalności społecznej, prz1aomniał o wynikającej z tego ogromnęj satysfakcji.

Na tym spotkanie konsultacyjne plojektu programu współpracy Gminy Czermin
z otganizacjami pozatządowymi na 20l5 rok zakończyło się'

Protokół ze spotkania zamieszcza się w Biulętynię Informacj i Publicznej Urz ędu
Gminy Czermin oraz na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy.

|ra +atto(aą:x ą :

Boala tĄo&LaN\O-


